
         Referat TEAM nord teammøde 22.januar 2021 

 

 

 

 

     1.Godkendelse af dagsorden  

          Referent: CG,  Ordstyrer: TV  efter det nye skema. 

          Afbud: RBN (syg) 

          Fremadrettet er det referenten der sørger for brød til TEAM møde   

      2. Godkendelse af referat fra sidste møde 

           Mette Krebs kommer den 13/4 (deles med ØST) 

      3. Opfølgning fra NIR-oplæg i Randers Hallen: 

Vaskemaskine:  

1. låge og gummilister rengøres og desinficeres ugentligt.: skal 

rengøres med sæbevand og sprit, evt 

desinficationsservietterne 

 2. Tom kogevask, hvis vi vasker på lavere temperaturer end 

80 grader.  

3. logbog over temperaturer/vaske og rengøring: CT står for 

det 

Sporeprøver (mindst hver 3. måned eller efter 200-400 

kørsler): det gør vi, og noterer på f drev/TEAM Nord mappe 

Desinfektionsvæske: bruger vi noget med Aldehyd og 

Glutaraldehyd, fx i sugerens. CT følger op på APV/datablade 

om vi har noget 

Referent. Ordstyrer. 

CG TV 

CT SUN 

JBA RBN 

MO MZ 

MZ MO 

RBN JBA 

SUN CT 

TV CG 



      4.  Årshjul: Aftale om at vi vil lave et årshjul over opgaver, så vi 

husker at få det gjort fx tjekke udløbsdato på materialer osv, og lave en 

liste over opgavefordeling og hvem der er 1’er og 2’er på opgaven. MO 

laver et opkast 

      5.  Nyt indkøbssystem. CT: tålmodighed her i opstarten 

      6. Der skal være plads i bøgerne til patienter fra Syd. 

      7. JBA sandsynligvis 1 dag ekstra i VT i sep., okt., nov. 21, da KK     

orlov, og derfor CMB mestendels endo. i samme periode. Der er ikke 

bestemt noget endeligt endnu eller hvilken dag det bliver. Fredag kunne 

være et godt bud fra os 

8. Hvordan ser det ud med behov ?? Vi er godt med på behandlinger, OR 

vis, udskrivninger. Er ca nået til marts 2020 med us indkald. OBS på de 

17 årige der har alm us indkald, TV kigger på det. 

Og fokus på profylakse/profylakse 30 min/rgt behov: der ses stadig en 

del behov 

9. GULV: det ser grimt ud, tydelige vaske spor. Der er brugt universal 

rengøring til gulvet. Vi ved det er slidt og der er en del sprækker og spor 

efter søm/skruer under linoleum, men det ser beskidt ud med de 

vaskespor der ses. Vi prøver at kontakte Ole gulvmand (MO) og ser om 

der er et godt råd eller noget der kan gøres. Ellers må vi ønske os et nyt 

gulv engang ;-) 

 

EVT: TV starter op med 3 timer 2 x dgl fra ½ 2021 og øger gradvis 

timeantal. Starter i AM gruppen og kommer nok først til Nord tidligst til 

maj. Dejlige nyheder 

Vi forsøger at lave en TEAM dag i april/maj: MS og RBN har den igen 

igen ;-) 


